
 

Møtereferat 

Møte type Avdeling/gr Dato   Tid Sted 

Styremøte Malvik IL 06.10.20  2000 Klubbhuset 
Til stede     Jan Inge Hov, Trude Solem, Ole Magnus Svarva (vara), Bård Magnus Lyngen, Kristian Arntsen, Siri 
Eide, Merete R. Larssen-Aas, Frode Forbord 

 
Meldt forfall: Kopi 

Steinar Lille 
Beate Simavik 
 

 

Referent  
Merete R. L-A 

Møte slutt 
23.15 

Neste møte 
3.nov kl. 18-21 

Antall sider 
2 

    
Saknr Saksopplysninger Ansvar Frist 

  
Godkjenne referater 20200513 (gjennomgås styremøte nov), 20200602, 20200901 
Godkjenne innkalling 
 

  

19/20 Plan høstens styremøter 
 
3.november: 18-19 hovedstyremøte, 19-21 avdelingsmøte 
1.desember: 19-21 hovedstyremøte 
 
Avd.møte 3.nov:  

- Hovedtema: Malvik IL -en klubb, hvordan bli et enda mer sammenspleiset idrettslag 
- Beredskapsplan implementeres ut i avdelingene. 
- GDPR  
- Tilskudd krisepakker, viktigheten av å melde inn, ansvar. 
- Kartlegging av antall barn med funksjonsnedsettelse i MIL og evt behov/ønske for 

tilpasset aktivitetstilbud.  
- MIL felles regnskapssystem / kontoplan 

 
 

 

 

 

 

 

 

20/20 Oppdatering fra daglig leder – MIL 
 
Kort referat fra daglig leder   
 
MIL v/daglig leder har mottatt støtte for aktivitet til barn med funksjonsnedsettelse. Det 
ønskes en kartlegging av behov evt ønske for å starte et tilpasset tilbud i MIL  
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21/20 Revidering av klubbhåndbok, vedlegg 
 
Leder starter revidering av klubbhåndboken. Denne sendes på rundgang til styret. 
 
HMS: ok 
 
Delegasjonsreglement mellom hovedstyreleder og daglig leder 
 
Avtaleregister: Merete innhenter avtaler til lagring i sky. Merete kontakter håndball for 
skyløsning. 
 
Modell for økonomisk internfordeling: Avventes til etter nyttår. 
 
Retningslinjer for marked- og sponsorarbeid 
 
Sportslig: Årlig samarbeidsavtale signert i nov 2019. Karl Erik kaller inn til sportslig møte okt 
– nov.   
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22/20 Regnskap / info status nytt regnskapssystem 
 

- MIL har fått tidlig utbetaling av LAM-midler (70%) av året 2019.  
 

- Status på veien mot et felles regnskapssystem: God prosjektgruppe, to møter og 
med to repr fra to regn.system. Det er laget definisjon over behov og gjennomført 
samtaler med begge aktører. Vi har mottatt tilbud fra ulike aktører. Mye å beslutte 
og stor jobb. Arbeidsgruppen vil komme til å få tre sammenlignbare tilbud. Mål: 
ønsker å komme med innstilling til neste møte, 3.nov. Dette er fult mulig å få til. 
Forslag til kontoplan sendt til avdelingene og tas opp som sak på avd. møte.  

 
 

  

23/20 HMS, vedlegg 
 

- Vedlegg OK 
- Forsikring og skade: Sjekk om forsikringen dekker betalte trenere.  
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 Evt 
- Daglig leders tilgjengelighet for avdelingene tas som sak over nyttår 
- Renhold klubbhus: kommunen har ikke kapasitet og DL henter inn avtale fra 

2018(?) for renhold gjort av MIL på huset. DL stiller seg til disposisjon.  
- Korona Krisepakke 2: Malvik IL fikk full støtte, og får utbetalt 70% av søkesum. Stor 

takk til økonomiansvarlig Siri for den gode jobben og som søkte på vegne av hele 
Malvik IL! 

- Til årsmøtene ønskes: Alle årsmeldinger fra avdelingene skal inn i årsmeldingen på 
hovedlagets årsmøte. (vedlegges også innkallingen) 

- Styremøter: Nestleder ønsker å rose styret for god stemning og høyt under taket på 
styremøtene og ellers. Opplever at vi har fine møter og er en fin gjeng!   

- Hovedstyremedlemmer på valg: Alle styremedlemmene er på valg, dette er svært 
uheldig og det må lages en plan som sikrer kontinuitet i styret. (Leder – nestleder 1 
– 2 år)   

- Plassering ny ungdomsskole: MIL v/styreleder og daglig leder har fått invitasjon til 
oppfølgingsmøte for plassering av ny ungdomsskole. Malvik Idrettsråd har siden sist 
avtalt møte med politisk ledelse vedrørende saken. MIL v/styreleder har ytret sterkt 
ønske om at MIL får delta på møte med politisk ledelse da dette er av så stor 
betydning for idretten i ytre malvik. MIR svarer at MIL ikke får delta på møtet men 
at de vil formidle at MIL har et sterkt ønske om å komme i ytterligere dialog med 
politisk ledelse. MIL stiller seg undrende til hvorfor vi ikke får delta. 
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